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 רעננה – הוועדה לקידום מעמד הילדווועדת החינוך  שותפת של ה מסיכום ישיב

 2020באפריל  02מיום  

 עקב מגבלות "משבר הקורונה"יתוף שבאמצעות אפליקציית התקיימה הישיבה 

 

 :משתתפים

 חיים ברויידא, ראש העיר ויו"ר וועדת החינוך. ✓

 חיים גולדמן, סגן ראש העיר. ✓

 ארז, חברת מועצה ומ"מ יו"ר וועדת החינוך.-סגןאיילת  ✓

 .ויו"ר הוועדה לקידום מעמד הילד חבר מועצה ,ארז ברט ✓

 דרורה כהן, חברת מועצה. ✓

 ענבר הוכברג, חברת מועצה. ✓

 רונית וינטראוב, חברת מועצה. ✓

 , חברת מועצה.עדית דיאמנט ✓

 , חבר מועצה.לוריין עייאש ✓

 החינוך.רויטל שפירא, מנהלת אגף  ✓

 זיוה גבאי, מנהלת האגף לשירותים חברתיים. ✓

 , מנהלת מח' חינוך יסודי.דורית פרנקל ✓

 אודליה שיינדורף, יו"ר הנהגת הורים יישובי. ✓

 מאיה סווירי , נציגת ציבור. ✓

 וינשטוק, נציגת ציבור.-גלית צימרמן ✓

 לאה קליינמן, נציגת ציבור. ✓

 אני דרמון, נציגת ציבור. ✓

 סגן יו"ר מועצת הנוער העירונית.ואלון לפיאדו, מ"מ  ✓

 

 

 :פתיחה

הודה למשתתפים בישיבה והודה לעובדי העירייה והמתנדבים הפועלים בימים  ראש העיר •

טבית אלו ללא לאות לטובת העיר, מאמצים שמאפשרים לעיר להמשיך ולפעול בצורה מי

 על אף מורכבות "משבר הקורונה".
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סקירה של אגפי החינוך והשירותים החברתיים תוך  –הציג את מטרות הישיבה  ארז ברט •

התמקדות בפעולות הקשורות לילדי העיר בכלל והילדים בעלי הצרכים המיוחדים בפרט 

 .נוכח "משבר הקורונה"

הודתה למערכת החינוך והרווחה ולכל הקהילה הרעננית שמקיימת מאמץ   ארז-איילת סגן •

 משותף ומסייעת לקהילה הרעננית.

 הדיון:תמצית 

 -אגף החינוך הציגה מצגת בה סקרה את עיקרי פעילות  רויטל שפירא

 .במגוון שפותכולל מענה  פעולות השירות הפסיכולוגי •

 .למידה מרחוק ואתרי למידה וירטואליים במגוון שפות •

 מפגשי "זום" עם וועדי הורים. •

 ם שאין ידם משגת.יחלוקה של מחשבים לילד •

 בדירוג לילדים עם צרכים מיוחדים.פתיחת פארק חברים  •

 במתי"א. מוקד עירוני לילדי החינוך המיוחד •

 ע"י הקהילה. אור וגן סלעית-מתנות אישיות לילדי בי"ס לי •

 דאגה לפינות החי של בתי ספר. •

 צוותי קידום נוער.על ידי קשר אישי עם הילדים  •

 קיום וועדות זכאות ואפיון. •

 ם.קשר בין הקב"סיות והילדים הרלבנטיי •

 .מגני העירייה 2 - שמרטפיות לעובדי מערכת הבריאות •

 פרסום סל תרבות "און ליין". •

 א' ו ב'. תהשלמת חיסונים לילדי כיתו •

 רישום מקוון לשנה"ל הבאה. •

 היערכות לשינויים במתכונות בחינות הבגרות. •

 -הציגה את עיקרי פעילות האגף לשירותים חברתיים  זיוה גבאי

העובדות הסוציאליות מקיימות קשר שוטף עם כל המשפחות המטופלות באמצעות  •

 הטלפון, האינטרנט ובמקרים מיוחדים בביקורי בית בהתאם לכללים.
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המצב הנוכחי מקשה על העבודה השוטפת, בין היתר, עקב פעילות בנושא חוק הנוער  •

 בגלל הקורונה.פנימיות בהשמה ליש קושי  בתי המשפט.מצומצמת של 

 העובדות הסוציאליות נמצאות בקשר רציף עם קטינים שהוצאו מבתיהם בצוו. •

 ומטפלים בכל קושי ומשבר.   נוער בסיכוןעובדות הנוער עם בני  קשר רציף של אנשי  מתקיים   •

 ופתרון בעיות שצצות.

 .בתומת קרן רעננה והעירייה שאין ידם משגתלדים י 50 חלוקת מחשבים להתבצעה  •

 .לרבות עם ילדים למשפחות נזקקותותווי קניה  חלוקת סלי מזוןמתבצעת  •

סיוע למשפחות לילדים עם צרכים מיוחדים הן באמצעות סייעות והן באמצעות פתיחת  •

 פארק חברים בדירוג ובשליטה.

המטופלות על ידי  דיםעם צרכים מיוח חלוקת ערכות משחקים וציוד ספורט למשפחות •

 האגף.

שאלה על מקרים שאינם רווחה. על שימוש בעמותות כמו אור שלום לטובת טיפול  רונית וינטראוב

 בילדים ונוער בסיכון גבוה ועל תופעות של אלימות.

. כמו לטובת טיפול במקרים חדשים הסבירה שמונתה עובדת סוציאלית לענייני קורונה זיוה גבאי

שימוש בכל האמצעים הנדרשים להגנה על ילדים  ותעוש ןציאלית לחוק נוער והת סווכן יש עובד

 כל המערכות מגויסות לנושא כמו בימי שגרה. בסיכון גבוה.

לא הורגשה עליה בדיווחים וכל המשפחות המוכרות עד עתה בנוגע לתופעות אלימות הרי שברעננה 
  לעניין.חודית ימטופלות גם בימי קורונה על ידי עו"ס י

 .על מקלט לנשים מוכות רונית וינטראוב שאלהבנוסף 

ושבינתיים לא  ענתה שאין שינוי עקב הסיטואציה ושהאגף עובד בנוהל המקובל בשגרה זיוה גבאי
 ב"ימי הקורונה". בנושא המקלטים  נתקלנו בבעיה

הרווחה  הסבירה כי במצב בו יש משפחות חדשות שאינן מטופלות בשגרה על ידי רויטל שפירא

שמבקשות סיוע "עקב המצב" נעשית הערכת מצב בשיתוף מערכת החינוך העירונית סביב שאלת 

הצורך בסיוע. כמו כן קרן רועי לא אחסר מסייעת למשפחות נזקקות ולמשפחות של עובדים זרים 

 בעיר.

 ציינה שלהערכתה עיקר הבעיה תהיה אחרי הפסח במידה והמדינה לא תחזור לשגרה. זיוה גבאי

 שאלה מדוע עובדים בכוח אדם מצומצם? עידית דיאמנט

ענתה שכעת כוח האדם של מנהלת האגף יודע לבצע את המשימות שלו בהתחשב  רויטל שפירא

 במערכת הלמידה מרחוק.
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הסבירה שהאגף לשירותים חברתיים עובד במלואו ואף מקבל סיוע לוגיסטי ואחר מעובדי   זיוה גבאי

 .בכל מה שצריך עירייה מאגפים אחרים וממתנדבים

ממוקדי העשייה הכי חשובים ועמוסים כרגע וכל סיוע ציין שאגף הרווחה מצוי באחד  ארז ברט

ם להיענות ישהוא מבקש הוא מקבל מייד הן מצד עובדים והן מצד מתנדבים שלשמחתנו ממשיכ

 לכל הקריאות.

 ביקשה להודות לכל משתתפי הפגישה ועל עצם קיומה. דרורה כהן

ב המצב, פערים הנובעים העלתה פערים שיש בין תלמידי התיכונים השונים עק אודליה שיינדורף

מיכולות תיקשוביות שונות של צוותי ההוראה ויש חשש שמכיוון שלא כל התלמידים הספיקו 

ר הנדרש לבגרויות יווצרו פערים ברמה עירונית. ממליצה ליצור מערכת עירונית מללמוד את החו

 לתגבורים קבוצתיים בהתאם לכללי הקורונה.

 ציינה שמהניסיון הפרטי שלה הילדים דווקא משקיעים הרבה בלמידה המכוונת. ארז-איילת סגן 

אמרה שבתי הספר והצוותים מאוד אחראיים ולכל מורה שמגיש לבגרות יש אחריות   רויטל שפירא

בנוסף, העירייה יצאה  לתלמידים שלו. אם יהיו פערים משמעותיים ונקודתיים העירייה תתגבר.

 ות בפרסום תכנים לימודיים להעלות תכנים שכאלו במערכת העירונית.בקול קורא לחברות שעוסק

סיפר שלא תמיד התלמידים נכנסים למערכת הלמידה מרחוק אבל שגם לאלו שנכנסים   אלון לפיאדו

 וגם לאלו שלא יש משימות להגשה.

סיכם את הישיבה בתודות למשתתפות ולמשתתפים, באזכור הפרויקט העירוני לגיוס  ארז ברט

( למשימות סיוע לקשישים, עולים חדשים ומשפחות לילדים עם 18מתנדבים צעירים )מעל גיל 

 צרכים מיוחדים ובברכת חג פסח בריא, שמח וכשר לתושבי רעננה.

 


